國立臺灣海洋大學生命科學院海洋生物科技及環境生態永續國際碩士學位學程必修科目表
中華民國112年2月20日學程籌備委員會議通過
中華民國112年4月21日院課程委員會議修正通過
中華民國112年5月18日校課程委員會議通過

	科目類別
	科目名稱
	學分數
	第一學年
	第二學年
	備註

	
	
	
	上
	下
	上
	下
	

	校訂必修
	學術研究倫理
	0
	
	0
	
	
	線上修習課程，請至「臺灣學術倫理教育資源中心」選讀。

	校訂必修學分小計
	0
	
	0
	
	
	

	學程專業必修
	海洋生物科技專論
	3
	3
	
	
	
	

	
	海洋環境生態永續專論
	3
	3
	
	
	
	

	
	專題討論
	4
	1
	1
	1
	1
	

	
	畢業論文
	6
	
	
	3
	3
	

	學程專業必修學分小計
	16
	
	
	
	
	

	必修總學分數
	16
	7
	1
	4
	4
	

	選修總學分數
	14
	

	畢業最低學分數
	30
	

	備註
	1. 必修科目學分不得以外系或外校課程抵免。
2. 選修科目限修全英語課程，且須經指導教授同意。
3. 本學程研究生（雙聯學位生、僑生、陸生除外）應依學校規定修習至少六學分之語言文化課程，該學分不列入本學程畢業應修總學分計算。

	
	





Compulsory Subjects List
International Master Program in Marine Biotechnology and Environmental Ecology Sustainability, College of Life Sciences, National Taiwan Ocean University 
Approved by the Program Preparatory Committee on Feb. 20, 2023
Amended by the Curriculum Committee of the College on Apr. 21, 2023
Approved by the Curriculum Committee of the University on May 18, 2023

	Category
	Subjects
	Credits
	First Year
	Second Year

	
	
	
	1st 
	2nd
	1st
	2nd

	School compulsory
	Academic Research Ethics
*For online courses, please check on the "Center for Taiwan Academic Research Ethics Education".
	0
	
	0
	
	

	Subtotal of required credits for School compulsory
	0
	
	0
	
	

	Program compulsory majors
	Topics on Marine Biotechnology
	3
	3
	
	
	

	
	Topics on Marine Environmental Ecology Sustainability
	3
	3
	
	
	

	
	Seminar
	4
	1
	1
	1
	1

	
	Thesis
	6
	
	
	3
	3

	Subtotal of required credits for Program majors
	16
	
	
	
	

	Total required credits
	16
	7
	1
	4
	4

	Total elective credits
	14

	Minimum credits for graduation
	30

	Remarks
	1. The credits of the compulsory subjects cannot be transferred by courses from other departments or schools.
2. Elective courses are limited to full English courses and must be approved by the advisor.
3. [bookmark: _GoBack]Graduate students of this program (except double-degree students, overseas compatriot students, and the Mainland China students) should take at least six credits of language and culture courses according to school regulations, and these credits will not be included in the calculation of the total credits required for graduation of this program.



